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Sakliste styremøte i pensumlistekonsortiet 13. 
desember 2021 
Sted: Nettmøte 
Dato: 13. desember 2021 
Tid: 10.00 – 11.30  
 

PK-2021/20 Konstituering av møtet 

- 

PK-2021/21 Valg av styreleder 

Diskusjonssak 

PK-2021/22 Erfaringer fra konsortiemøtet 2021 

Diskusjonssak 

PK-2021/23 Vårmøte 2022 

Saksdokument vedlagt. 

PK-2021/24 Bidrag til BIBSYS-konferansen 2022 

Saksdokument vedlagt. 

PK-2021/25 Opprettholdelse av vedtak om endring i 
databehandleravtale 

Saksdokument vedlagt. 

PK-2021/26 Status FS-integrasjon 

Orienteringssak 
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PK-2021/27 Styremøter 2022 

Diskusjonssak 

PK-2021/28 Eventuelt 

- 
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PK-2021/23 Vårmøte 2022 

Bakgrunn 

Konsortiemøtet for pensumlistekonsortiet har blitt avholdt virtuelt i 2020 og 2021. 
Konsortiemøtet har vært en sentral møteplass for konsortiet og det er ønskelig å ha en fysisk 
samling i løpet av våren 2022. 

Vurdering 

Konsortiemøtet kombinert med et faglig seminar har vært en fysisk ramme for konsortiet der 
man kan møte og diskutere med andre som kommer fra lignende institusjoner eller som jobber 
med de samme prosessene og arbeidsoppgavene som seg selv. Dette er en dimensjon som 
ikke har blitt dekket gjennom de virtuelle konsortiemøtene. 
 
BIBSYS-konferansen kunne vært et alternativ for en fysisk samling, men BIBSYS-konferansen er 
berammet til oktober i 2022. 
 
Det vurderes derfor som hensiktsmessig og gunstig å vurdere å gjennomføre et fysisk 
heldagsseminar om Leganto i løpet av våren 2022. Aktivitets- og leveranseplanen åpner for 
dette: «Leganto skal være en del av innholdet på BIBSYS-konferansen og det kan vurderes en 
åpen-dag for UH-sektoren og/eller andre relevante konferanser/møter.” 

Oppsummering 

Det er ønskelig med en fysisk samling for pensumlistekonsortiet og Styret inviteres til å 
beslutte gjennomføring av et slikt møtet. Tentativ dato i mars 2022, videre detaljer vil skje som 
del av den videre planleggingen. 

Forslag til vedtak  

Styret beslutter at det skal gjennomføres en fysisk samling for pensumlistekonsortiet våren 
2022.    
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PK-2021/24 Bidrag til BIBSYS-konferansen 

Bakgrunn 

BIBSYS-konferansen er berammet til oktober 2022. BIBSYS-konsortiet har forespurt 
pensumlistekonsortiet om konsortiet kan bidra med timeressurser inn i planlegging og 
gjennomføring av konferansen, samt bidra med ressurser til en relevant foredragsholder. 

Vurdering 

BIBSYS-konsortiet ønsker innspill til og deltakelse i planlegging og gjennomføring av BIBSYS-
konferansen 2022. I tillegg ønsker man at pensumlistekonsortiet bidrar økonomisk til å dekke 
kostnadene til en relevant foredragsholder i plenumssesjonen.  
 
Foreløpig estimat på bidraget er ca 100 arbeidstimer på planlegging og gjennomføring og opp 
mot 50.000,- til foredragsholder.  
 
Pensumlistekonsortiet og Leganto er en integrert del av konferansen og aktivitets- og 
leveranseplanen slår fast at: «Leganto skal være en del av innholdet på BIBSYS-konferansen 
[…]». 
 
Det foreslås at Leganto-teamet ved Unit deltar inn i BIBSYS-konferansen som en del av sine 
arbeidsoppgaver gjennom 2022 innenfor de avsatte midlene til lønn i tråd med aktivitets- og 
leveranseplanen.  
 
Det foreslås også at man kan bidra økonomisk til en relevant foredragsholder, begrenset 
oppad til 50.000,-. Dette er det ikke eksplisitt satt av midler til i budsjettet, men det foreslås at 
eventuell underdekning dekkes inn gjennom konsortiets oppsparte midler. 

Oppsummering 

BIBSYS-konsortiet ønsker at Leganto-teamet er inkludert i planlegging og gjennomføring av 
BIBSYS-konferansen 2022, samt at konsortiet bidrar økonomisk til å dekke kostnadene til en 
relevant foredragsholder i plenumssesjonen.  

Forslag til vedtak  

Styret beslutter at Leganto-teamet deltar inn i planlegging og gjennomføring av BIBSYS-
konferansen i tråd med aktivitets- og leveransplanen for 2022. 
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Styret beslutter at pensumlistekonsortiet kan bidra med inntil 50.000,- til kostnader knyttet til 
en relevant ekstern foredragsholder.   
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PK-2021/25 Opprettholdelse av vedtak om endring i 
databehandleravtale 

Bakgrunn 

Styret for pensumlistekonsortiet fattet i sak PK-2020-01 Endring i databehandleravtale for 
Pensumlistekonsortiet (mars 2020) vedtak om endring i databehandleravtale i forbindelse med 
ny skyleverandør på teknisk plattform for FS-konverteren. 
 
Forutsetningen var at det ble etablert en databehandleravtale med denne leverandøren. 
 
På grunn av Schrems II m.m. har det trukket ut i tid å få på plass en slik avtale. Ledergruppen i 
Unit har derfor besluttet at Unit kan signere en tidsbegrenset avtale i påvente av at en avtale i 
tråd med Schrems II etableres (ledermøte 19. oktober 2021). 

Vurdering 

I og med at det har tatt tid å få på plass en avtale inviteres Styret til å opprettholde sitt vedtak 
om endring i databehandleravtalen. Det opprinnelige saksdokumentet og referat er lagt ved 
som vedlegg. 
 
I skrivende stund er det fortsatt ikke signert en avtale med leverandøren, men det er håp om 
at det er nært forestående. Det er derfor ønskelig å få opprettholdt dette vedtaket slik at dette 
ikke er en hindring for videre fremdrift når en signert avtale foreligger. 

Oppsummering 

Da det er over halvannet år siden vedtaket om endring av databehandleravtalen ble fattet og 
at forutsetningen for vedtaket ikke har blitt tilfredsstilt er det behov for at Styret fatter vedtak 
om å opprettholde det opprinnelige vedtaket med den samme forutsetningen. 

Forslag til vedtak  

Styret opprettholder opprinnelig vedtak og aksepterer og godkjenner endringen i 
databehandleravtalen og endringen vil bli ført inn i endringsprotokollen, forutsatt at det er 
etablert en databehandleravtale med angjeldende underleverandør og Unit. 
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PK-2020/01 Endring i databehandleravtale 

Bakgrunn 

For å kunne knytte pensumlister til et bestemt emne importeres emnedata fra FS inn i 
pensumlistesystemet. Unit har utviklet en konverter som gjør om FS data til korrekt 
importformat for pensumlistesystemet. I 2019 ble denne konverteren videreutviklet til å 
basere seg på de nye APIene fra FS. Dette gir mulighet til økt fleksibilitet med tanke på hvilke 
data som hentes ut og når jobbene kjøres. 
 
I den nye konvertere benyttes en infrastruktur for databehandling via API på en skyplattform 
fra en ekstern underleverandør; MuleSoft. Denne plattformen brukes også for andre 
integrasjoner i andre tjenester i Unit. 
 
Det er begrenset med persondata involvert i datauttrekket fra FS, men det hentes og 
behandles informasjon om forelesere/personale knyttet til emnene i FS. Dette innebærer at 
MuleSoft må inkluderes i oversikten over underleverandører i databehandleravtalene mellom 
institusjonene og Unit for pensumlistesystemet. 
 
Dette er en nødvendig forutsetning for at den nye konverteren kan tas i bruk. 

Vurdering 

Unit arbeider med å etablere en databehandleravtale med MuleSoft om bruk av 
skyplattformen for integrasjonen mellom FS og pensumlistesystemet. 
 
Eksisterende databehandleravtale mellom institusjonene og Unit må oppdateres med 
MuleSoft som en underleverandør. 
 
Underleverandører er regulert i kapittel 10 i databehandleravtalen: 

«Behandlingsansvarlig godkjenner at databehandler engasjerer underleverandører i 
forbindelse med levering og administrasjon av tjenesten, som beskrevet i vedlegg for 
tjenestebeskrivelse, jf. punkt 1 i denne avtalen. 
 
Databehandler kan ikke engasjere andre underleverandører enn de som er nevnt ovenfor 
uten at dette på forhånd er godkjent i henhold til avtalens punkt 2.3.» 
 

Avtalens punkt 2.3 gir konsortiets styringsgruppe, for pensumlistekonsortiet betyr dette styret, 
myndighet til å godkjenne endringer i databehandleravtalen. 
 
Det foreslås derfor at følgende endring gjøres i kapittelet «Underleverandører» i vedlegget 
«Tjenestebeskrivelse – Pensumlistesystem»; Tabellen utvides med en ny underleverandør: 
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MuleSoft Leverandør av teknisk plattform for integrasjon mellom FS og 

pensumlistesystem 

Oppsummering 

Den nye konverteren av FS data forutsetter en endring i databehandleravtalen på opplistede 
underleverandører. Unit arbeider med å etablere databehandleravtale med angjeldende 
underleverandør og det anbefales at eksisterende databehandleravtale oppdateres som 
foreslått over. 

Endringen føres inn i endringsprotokollen og konsortiet/behandlingsansvarlige varsles i 
henhold til gjeldende rutiner/prosedyre. 

Forslag til vedtak  

Styret aksepterer og godkjenner endringen i databehandleravtalen og endringen vil bli 
ført inn i endringsprotokollen, forutsatt at det er etablert en databehandleravtale med 
angjeldende underleverandør og Unit.    
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Referat fra  

Styremøte i pensumlistekonsortiet 30. mars 2020  
Sted: Epost 
Tid:   
Referent:  Asbjørn Risan  
Til stede:  Jorun Fallin (Nord), Karen Johanne Buset (NTNU), Lars Egeland (OsloMet), 

Hanna Ekeli (UiO) 
 
Fra Unit, seksjon for bibliotektjenester deltok: Asbjørn Risan  

Forfall:  

PK-2020-01 Endring i databehandleravtale for 
Pensumlistekonsortiet 

Bakgrunn 
For å kunne knytte pensumlister til et bestemt emne importeres emnedata fra FS inn i 
pensumlistesystemet. Unit har utviklet en konverter som gjør om FS data til korrekt 
importformat for pensumlistesystemet. I 2019 ble denne konverteren videreutviklet til å 
basere seg på de nye APIene fra FS. Dette gir mulighet til økt fleksibilitet med tanke på hvilke 
data som hentes ut og når jobbene kjøres. 
 
I den nye konvertere benyttes en infrastruktur for databehandling via API på en skyplattform 
fra en ekstern underleverandør; MuleSoft. Denne plattformen brukes også for andre 
integrasjoner i andre tjenester i Unit. 
 
Unit arbeider med å etablere databehandleravtale med angjeldende underleverandør. 
 
Det er derfor nødvendig følgende endring gjøres i kapittelet «Underleverandører» i vedlegget 
«Tjenestebeskrivelse – Pensumlistesystem»; Tabellen utvides med en ny underleverandør: 
 

MuleSoft Leverandør av teknisk plattform for integrasjon mellom FS og 
pensumlistesystem 

 
Oppsummering 
Styret for pensumlistekonsortiet fikk oversendt saken for godkjenning i rollen som 
styringsgruppe for konsortiet i tråd med rutine beskrevet i databehandleravtalen. 

Saken ble sendt på epost 9. mars 2020. Styret besluttet at epost-behandling var tilstrekkelig og 
30. mars 2020 hadde alle i styret bekreftet at endringen var OK. 
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Vedtak: 
 
Styret aksepterer og godkjenner endringen i databehandleravtalen og 
endringen vil bli ført inn i endringsprotokollen, forutsatt at det er etablert en 
databehandleravtale med angjeldende underleverandør og Unit. 
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